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Ponownie zwracam sig z uprzejmq proSbQ w imieniu mieszkanc6w

Zawi{lao rozwazenie i poszerzenie ulicy Grodzkiej po obu stronach w poblizu

mostu im. Edwarda Smigtego-Rydza. Zbyt,,wEskie gardlo" ulicy w tym miejscu

nadal bgdzie doprowadzalo do blokowania ulicy (tzw. ,,korki") i zagro2enie

bezpieczefistwa mieszkaric6w Zawt{la. Nawet slu2by ratownicze b9d4 mialy

problem" przebid sig" w miejscach niepotrzebnego zawQzenia ulicy Grodzkiej,

Mieszkaricy uwazajq, 2e budowa i remont ulicy powinien ulatwii

przemiesz.czanie i zwi gkszyd bezpieczeristwo,

Uprze.imie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawic'

Z powa2anrem

ItlQ,zir"tLn
Maritla Cawlowska


